
 

Školení s panem Ing. Bendou vždy přináší nové věci. Jeho školení jsem se zúčastňovala od počátků, 

kdy začal přednášet. Vždy byl schopen odpovídat na některé i zapeklité otázky. Ještě jednou děkuji. 

Přestože se účetnictví věnuji již dlouhá léta a pracuji již jen v malé firmičce, jistě budu dále sledovat, 

jaká školení Vaše firma nabízí a event. budu využívat Vašich služeb.  

Zdravím Vás a přeji hodně zdraví a ať se Vám virus vyhýbá.  

Jarmila Kovářová 


